

Referat - Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 02/06-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milthers (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)
-

Dagsorden for mødet 02/06 2025

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Peter finder vin til Svend - Gentages
 - b. @Kurt laver noget til inforskærm om sejlerskolen - Gentages
 - c. @Mads får fat i papirer på jollen - Er OK. @Jens får styr på parirer og laver en vigtig-mappe
 - d. @Per laver noget til facebook om sejlerskolen - Gentages sammen med @Kurt
 - e. Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud - Gentages
 - f. @Jens spørger Gunnar hvordan det nu var det var med whiteboarden - Er hængt op
 - g. @Jens laver benzinkort der kan ligge i pengeskabet - Er undervejs
 - h. IB lader ikke - @Jens kigger på det - og koordinerer med Kim - Gentages. Mast og ting og sager er på vej til den anden rib
3. Nyt fra formanden
 - a. Slæbested. Vi har fået 2 nøglekort til bommen - hængelås til pullerterne, koden er 2019. Vi ser om vi kan få fat i nogle plastdimser til kortene så de kan sidde sammen med rib nøglerne. @Peter spørger Lennart om den kan fåes som brik. @Kurt køber en nøgleboks
 - b. Kloakforsyningen. - Der er sendt et fælles brev til kommunen for at få klarhed over kloakprojektet med udledning til havnebassinet.
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Samarbejde med havnen - opkrævning af medlemmer uden bådplads (Morten/Jesper) - Rasmus kommer forbi 19:30
Rasmus sender en excel fil som deres eksport ser ud - så må vi se hvad vi kan gøre
5. Driftsudvalg
 - a. Køb af bord-bænkesæt sammen med havnen - Lennart har fundet en god pris på de gode borde bænke - vil vi være med. Vi er med på de 5 bænke
 - b. Fliser ved plankeværket - pris? @Peter får en pris på fliser og lægning i hullerne ved hegnet
6. Ungdomsudvalg
 - a. Ansøgning til banken om en sikkerhedspakke (radioer, sikkerhedsdimser til rib'erne, ekstra nøgler, propelbeskyttere osv)
7. Sejladsudvalg
 - a. OK Jollestævne - Det gik godt. Der kommer et underskud, men der er en underskudsgaranti fra OK jolleklubben. Rent strategisk vil det nok være bedst at holde en lille pause med stævnet i Nibe.
8. Sejlerskole
 - a. Havnemanøvre - der er pt to tilmeldte - vi håber på det bedste.
9. PR / Kommunikation / Hjemmeside
 - i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
 - Uge 26 (Deadline 20. juni) - Kom og prøv en voksenjolle @Peter skriver nogle stikord som Morten sætter sammen
 - Uge 29 (Deadline 11. juli)
 - Uge 32 (Deadline 1. august) - Fællestur

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

ii. Nyhedsbrev

Havnemanøvre kursus

OK Stævne - @Peter skriver noget - Andreas har billeder

Andet sommer relateret ? Evt fælles tur sidst på sommeren

10. Evt

- a. Udleje af klubhuset i april - det åbner til oktober
- b. Der var kun én til formand for SI - tillykke, Kurt
- c. Benzin på dunke der er halvtomme - måske skal vi have 2x 5l til at stå
- d. Næste møde 4. august. Hvem sørger for mad ? - Det gør @Gunnar

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

@Peter finder vin til Svend

@Kurt laver noget til inforskærm om sejlaskolen

@Jens får styr på papirer for joller og trailere og laver en vigtig-mappe

@Per laver noget til facebook om sejlaskolen - sammen med @Kurt

Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud

IB lader ikke - @Jens kigger på det - og koordinerer med Kim

@Peter spørger Lennart om den kan fås som brik.

@Kurt køber en nøgleboks

@Peter får en pris på fliser og lægning i hullerne ved hegnet

@Peter skriver nogle stikord som Morten sætter sammen om jollesejlad's tirsdag - det er til foreningssider i avisen

@Peter skriver et par stikord om jollestævnet som kan komme i nyhedsbrev

@Gunnar sørger for mad næste gang - 4. august